Announcements

- 、誠摯地歡迎第一次來聚會的弟兄姊妹和朋友們,願您在 這裡與我們同享神家的愛與交通。
 - We sincerely welcome all brothers, sisters and friends. We wish you enjoy the love and fellowship in God's house.
- 二、週二教會禱告聚會盼望主興起更多禱告勇士,一同來到 主寶座前敬拜與祈求。
 - May God raise more prayer warriors to pray before His throne in our Tuesday night prayer meeting.
- 三、本週家庭聚會將合倂於週六在梁弟兄家舉行,交通「面 對挫折」,歡迎弟兄姊妹邀約親友一同來參加。(6:45 pm 愛筵, 7:30 pm 聚會)
 - Saturday night home meeting will be held at Brother Timothy Liang's house, dinner will be served at 6:45 p.m., and meeting starts at 7:30 p.m.
- 四、我們將在本月三十日(下主日)舉行福音聚會,將邀請張 長來弟兄傳福音,盼弟兄姊妹爲聚會禱告並多邀親友參 加。
 - A gospel meeting will be held in the morning of July 30, Sunday. Please pray for the meeting and invite friends to come.
- 五、今天下午愛筵後將舉行教會事奉聚會,請弟兄姊妹-留下交通神家的事。
 - Church service meeting will be held this afternoon after lunch. All are welcome to join the meeting.

谷 徒

Christian Assembly of San Gabriel Valley



主日敬拜聚會

Sunday Worship

10:00a.m. 壁餅聚會 Breaking of Bread

福音班

Gospel Class

信息聚會 10:45a.m.

Message Meeting

兒童主日學

Sunday School

週二禱告聚會

Tuesday Prayer Meeting

7:30p.m.

敬拜及代禱

Worship and Pray

週五讀經聚會

Friday Bible Study Meeting

7:30p.m. 聚會 Worship and Study

Sunday 主日: 196 W. Holt Ave., Pomona, CA 91768 Weekday 週間: 20442 Prestina Way, Walnut, CA 91789

> Tel: (909) 468-5652 / (909) 979-4261 Website: www.east.casgv.org

> > 尼 Ne 2:17

來罷、我們重建耶路撒冷的城牆、免得再受凌辱。

Come, let us rebuild the wall of Zerusalem, and we will no longer be in disgrace."

二〇〇六年七月二十三日

主 日 敬 拜 聚 會

一、擘餅聚會: 沈保羅、呂兆慶

『你們也應當如此行,爲的是記念我。』(路廿二19)

二、信息聚會:

詩歌:呂兆慶(79) 翻譯:梁殷宗宣

信息:梁家聲 報告:冷晶

主題:與基督同釘十字架

讀經:

加 2:20 我已經與基督同釘十字架·現在活着的、不再是我、 乃是基督在我裏面活着·並且我如今在內身活着、 是因信 神的兒子而活、他是愛我、爲我捨己。

大綱:

一、我已經與基督同釘十字架

- 1. 「我」- 難處的中心
- 2. 已經 表明此事是個事實,並非一種理想
- 3. 與基督同釘十字架- 神的救法

二、不再是我、乃是基督在我裏面活著

- 1. 不是我效法基督,不是我得着基督的能力
- 2. 乃是基督在我裏面活著

三、我如今在肉身活著

- 1. 在基督裏新的創造
- 2. 因神兒子的信而活
- 3. 他愛我、爲我捨己

July 23, 2006

SUNDAY WORSHIP

BREAKING OF BREAD: Paul Shen, Larry Leu "Do Ye This in Remembrance of Me." (Luke 22:19)

MESSAGE MEETING:

Song Leader: Larry Leu (79) Interpreter: Michelle Liang
Message: Timothy Liang Announcer: Jing Leng

Sermon: CRUCIFIED WITH CHRIST

Scriptures: Gal 2:20

Gal 2:20 I have been crucified with Christ and I no longer live, but Christ lives in me. The life I live in the body, I live by faith in the Son of God, who loved me and gave himself for me.

Outline:

(1) I have been crucified with Christ:

- (i) "I" the center of the problem.
- (ii) "Have Been" it is a fact, not an idea
- (iii) "Crucified with Christ" the way of salvation

(2) I no longer live, but Christ lives in me:

- (i) Not having the power of Christ to live
- (ii) But Christ lives in me

(3) The life I live in the body

- (i) A new creation in Christ
- (ii) Live by the faith of the Son of God.
- (iii) He loved me and gave himself for me